
Jeg blev valgt ind i Sorø Byråd første gang den 1.1.1982, og har således ved udgangen af i år, 
været medlem i 44 år, heraf de 24 år som borgmester. 

Jeg kan derfor byde ind med en del erfaring, idet der ikke er meget som jeg ikke har prøvet i et 
langt liv i politik. Jeg er glad for, at min afløser som borgmesterkandidat, Anne Madsen, har 
gjort det godt, og derfor vil jeg også lægge alle kræfter i, for at det denne gang må lykkes at få 
valgt Anne til borgmester. 

Som socialdemokrater er vi sat i verden for at varetage alle aldre i kommunen, med særlig 
vægt på de svageste. For at det skal lykkes, er det vigtigt med tillidsfuldt og bredt samarbejde i 
kommunalbestyrelsen, og det har vi socialdemokrater god erfaring med. 

Gode pasningstilbud til de mindste børn, en god folkeskole, og en ældresektor som kan 
tilbyde gode og trygge rammer for vore ældste, er ligesom fundamentet for vores arbejde, 
ligesom det brede kultur og fritidsliv er vigtigt. 

Vi har i kommunen mange aktive lokalsamfund, hvor lokalforeninger/råd gør en stor indsats, 
det gode arbejde skal vi understøtte, for det er noget af det mest værdifulde, ligesom et 
varieret boligtilbud af leje og ejerboliger er en afgørende forudsætning for en positiv udvikling i 
kommunen. 

God valgkamp til alle 

 

 

 

 


